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ΕΛΛΑΔΑ 17-20,45-50,62
ι>Σε 20 δευτερόλεπτα θα απονιό, 

λέει, to «121» tou ΟΤΕ για tis βλόβε$. ΙΕΛ. 17
0· Δικαιώθηκε ο εργολόβοε για 

ια παρκόμετρα τη$ Αθήνα5. ΙΕΛ. 17
1> Σήμερα στον Αρειο Πάγο η υπόθεση 

τη$ δολοφονίαδ του Τζορτζ Πολκ. ΕΕΛ.46
Φ·Δύο στα δέκα παιδιά με συναισθημοτικέδ 

διατοραχέ$ και 2-3 orous 100 εφήβουδ 
πάσχουν από κατάθλιψη. ΖΕΛ.47

Ο Τι προβλέπει για raus ασκούμενοι 
ο νέθ5 Κώδικαδ των Δικηγόρων. ΣΕΛ.47

ΚΟΣΜΟΣ 13-16
ι> Η Ουάοιγκτον αρνείιοι να καταδικάσει 

to Ισραήλ oto Συμβούλιο
Ασφαλείαί. ιελ. 13

t> Σε δύο to Νόμπεή Ιατρική5 γιο 
εργασία tous otn μογνητική 
τομογραφία. ιελ. ig

OMnous και Μπλερ παραποίησαν 
τα γεγονόια, λέει ο Μπλιξ. ιελ. ιβ 
Χειρότερη στο Αφγανιστάν η θέση των 
γυναικών, ακόμη και από την εποχή 
των Τολιμπάν. ιελ. i4-is

ο ςημιτης περιμένει να αποδώσουν οι οικονομικές ενιοχυοας
οΑμφιοΒητεί ία γκάλοπ

Του ΠΑΝΟΥ

/αμφισβήτηση

Στο ράφι 
h σύνταξη 
βουλευτών 
στα 60
Δεν πρόκειται νο προωθήσει 
τελικώς η κυβέρνηση τη 
ρύθμιση για τη συνταξιοδοτηση 
των βουλευτών στο 60ό έτος 
της ηλικίας τους. Το θέμα, που 
είχε γίνει γνωστό προ δύο 
εβδομάδων ξεσηκώνοντας 
θύελλα αντιδράσεων, 
συζητήθηκε, σύμφωνα με 
πληροφορίες, και στη χθεσινή 
συνάντηση του κ. Σημίτη με το 
προεδρείο της 
κοινοβουλευτικής ομάδάς. Ο 
πρωθυπουργός έκανε γνωστό 
στους βουλευτές ότι η ρύθμιση, 
που προωθούσε η κυβέρνηση, 

3ο προχωρήσει, λόγω 
ως των αντιδράσεων που 

προκλήθηκαν στην κοινή γνώμη 
και σε αυτό συμφώνησαν και οι 
ηαριστόμενοι βουλευτές χωρίς 
νο εκφράσουν αντιρρήσεις. Η 
προωθούμενη διάταξη θα 
συμπεριλαμβανότον σε 
τροπολογία του υπουργείου 
Οικονομικών και προέβλεπε 
μεταξύ άλλων συνταξιοδοτηση

έθεσε ουσιαστικά 
ο Κ. Σημίτης τις 

μοσκοπήσεις που 
'"βλέπουν το φως της 
δημοσιότητας τις 
τελευταίες εβδομάδες 
(και φέρνουν το 
ΠΑΣΟΚ να είναι 6-8 
μονάδες πίσω από τη 
Ν.Δ.) κατά τη διάρκεια 
της συνάντησής του με 
τα μέλη του προεδρείου 
της Κοινοβουλευτικής 
Ομάδας του ΠΑΣΟΚ 
χθες.

Ο πρωθυπουργός στη συζή
τηση που είχε μαζί τους, με α
φορμή την έναρξη της νέας κοι
νοβουλευτικής περιόδου, είπε 
ότι δεν ξέρει πιίις βγαίνουν αυ
τές οι δημοσκοπήσεις, κατά πό
σον είναι έγκυρες και ποια κρι
τήρια ακολουθούν.

«ΟΑα ανοιχτά»
Επισήμανε ιδιαίτερα ότι στις 

δημοσκοπήσεις δεν λαμβάνεται 
υπόψιν και δεν αναλύεται ένα 
στοιχείο, ότι δηλαδή η διαμόρ
φωση) του εκλογικού αποτελέ
σματος γίνεται με βάση τους 
δείκτες της οικονομικής ενίσχυ
σης των εργαζομένων και γενι
κά όλων των πολιτών, την πε
ρίοδο που διεξάγονται οι εκλο
γές και τόνισε ότι επειδή το 
στοιχείο αυτό της κυβερνητικής 
πολιτικής δεν έχει αποδώσει α
κόμα και θα αποδώσει κοντά

*

Οι βουλευτές:
— Ζήτησαν από τον κ. Σημίτη 

να τελειώνει το συντομότερο 
δυνατόν η ανακοίνωση των υπο
ψηφίων βουλευτών, γιατί όπως 
είπαν «πολλοί αυτοχρίζονται υ
ποψήφιοι, δαπανούν πολλά λε- 
φτά και προκαλούν τους υπάρ

χοντες βουλχυτές λέγοντας

στο 60 χρόνια για τους 
βουλευτές που εκλέχτηκαν 
μετά το 1993 κοι 
συνταξιοδότησα χωρίς όριο 
ηλικίας για τους βουλευτές ι 
συμπλήρωσαν 20 χρόνιο

που

κοινοβουλευτικής θητείας. Το 
θέμα γιο πρώτη φορά είχε τεθεί 
πριν απο ένα χρόνο κατά τη 
διάρκεια της συζήτησης στη 
Βουλή για το επαγγελματικό 
ασυμβίβαστο.

Π.ΣΩΚ.

στις εκλογές, ό)χι είναι ανοιχτά.
Ο Κ. Σημίτης αναρωτήθηκε 

κατά πόσον είναι έγκυρο και 
σωστό ένα αποτέλεσμα που δί
νει διαφορά 7,5% υπέρ της Ν.Δ. 
όταν στην ίδια δημοσκόπηση έ
να ποσοστό γύρω στο 40% των 
ερωτηθέντων απαντά ότι 
κατά πάσαν πιθανότη
τα θα ψηφίσει στις ε
κλογές άλλο κόμμα 
από αυτό που δη
λώνει τώρα. Πα
ράλληλα, υποστή
ριξε ότι όλοι οι 
σοβαροί σχολια
στές μιλάνε για μια 
εκλογική μάχη στή
θος με στήθος και εί
πε στους βουλευτές ότι 
«από εμάς εξαρταται αν 
θα νικήσουμε» και τους κάλεσε 
να δώσουν όλοι μαζί από τώρα 
και μέχρι τις εκλογές τη μάχη 
«πόρτα-πόρτα».

Κατά π) διάρκεια της συζή
τησης που ακολούθησε, ο κ. 
Σημίτης:
-Εξέφρασε ανησυχία για τις 
κινητοποιήσεις διαφόρων κοι
νωνικών ομάδων.
- Επισήμανε ότι οι εκλογές θα 
γίνουν την άνοιξη του 2ίΧ)4 και 
μέχρι τότε χρειάζεται εντατικο
ποίηση των προσπαθειών για 
την καλύτερη προβολή του κυ
βερνητικού έργου.
-Ενημέρωσε για το αποτέλε
σμα της διακυβερνητικής, είπε 
ότι οι νέες χώρες αντιδρούν στο 
να υπάρχει ψήφος με πληθυ- 
σμιακά κριτήρια και εκτίμησε 
ότι το διάστημα μέχρι το τέλος 
του χρόνου είναι κρίσιμο για 
την Ε.Ε.

στις περιφέρειές τους ότι 
θα είναι υποψήφιοι γιατί 
τους θέλει ο Σημίτης».

- Χαρακτήρισαν 
πετυχημένες τις περιο

δείες που πραγματο
ποιούν τους τελευταίους 

μήνες οι υπουργοί με βά
ση το πρόγραμμα που 
καταρτίζει ο υπουργός 

Επικράτειας.

χίες των πολιτών από κάθε κόμ
μα και την προοπτική που εγ· 
γυάται ο καθένας.

Ο Γ. Γιαννακόπουλος ζήτησε 
να προχωρήσουν γρήγορα οι 
ρυθμίσεις για τα δάση, τα αυ
θαίρετα και το πολιτικό σύστη
μα, ενώ ο Φλ. Κωνσταντίνου ζή
τησε επιτάχυνση υλοποίησης 
των περειφερειακών προγραμ
μάτων και αναλογικότερο εκλο
γικό σύστημα.

Στο μεταξύ ορίστηκε συνε
δρίαση της Κοινοβουλευτικής 
Ομάδας για τις 14 Οκτωβρίου, 
ενώ ο Κ. Σημίτης θα παραθέσει 
δεξίωση σε όλους τους βουλευ-

τές του ΠΑΣΟΚ στις 20 Οκτω
βρίου στο μέγαρο Μαξίμου.

Στη χθεσινή συνάντηση ήταν 
παρόντες: Ο γραμματέας του 
προεδρείου της Κ.Ο. Ν. Λεβο- 
γιάννης και τα μέλη του προε
δρείου Ευαγγελία Σχοιναρά- 
κη. Γ. Δασκαλάκης, Γ. Βάίνάς, 
Γ. Γιαννακόπουλος. Ηλ. Βλα- 
χόπουλος, Κ. Σπηλιόπουλος, Π. 
Κουρουμπλής. Παρέστησαν ε
πίσης ο υπουργός Επικράτεια; 
Αλ. Ακριβάκης, ο κοινοβου
λευτικός εκπρόσωπος Φλ. 
Κωνσταντίνου και ο γμαμματέ- 
ας του υπουργικού συμβουλίου 
ΣΓΚοσμΐδηςΤ-

Και παράπονα
Ζήτησαν όμως, όπως δήλωσε 

και ο κ. Λεβογιάννης. να συμμε
τέχουν και βουλευτές στα κλι
μάκια αυτά, γιατί «οι βουλευτές 
είναι η αιχμή του δόρατος και 
αϊτοί επιφορτίζονται με τις ανη
συχίες και τα προβλήματα του 
λαού».

- Επισήμαναν στον κ. Σημί
τη. πως κάποιοι υπουργοί στις 
περιφέρειες στις οποίες εκλέ
γονται αγνοούν τους άλλους 
βουλευτές, περιοδεύουν χωρίς 
να τους καλούν και μοιράζουν 
κονδύλια, όπως θέλουν αετοί 
και κατά το συμφέρον τους.

Μεταξύ των βουλευτών που 
πήραν τον λόγο:

Ο Γ. Δασκαλάκης υποστήρι
ξε ότι η εκλογική μάχη θα κρι- 
θεί όχι με την πόλωση και το δε
ξιό - αντιδεξιό σύνδρομο, αλλά 
με βάση τις θέσεις, τις προσδο-

ΗΠΑ: 17Ν, για άλλα δύο χρόνια
ΟΥΑΙ1ΓΚΤΟΝ
Του Δ Π ΔΗΜΑ

Η αμερικανική κυβέρνηση επιμένει πως καλώ; έ
κραξε και συμπεριέλαβε τη «17 Νοέμβρη» στον 

επανεκδοθέντα κατάλογο τρομοκρατικών οργανώ
σεων, γιατί, κισά την εκτίμησή της, δεν είναι απόλυ
τα βέβαιο πως έχει κλείσει ο κύκλος της δραστήριο- 
τητας ττ]ς οργάνωσης.

Με τον τρόπο αυτό, το Στέιτ Ντιπάρτμεντ, μέσω 
εκπροσώπου του, απέρριψε κατ' ουσίαν δημοσιο
ποιηθεί ελληνικό διάβημα για τη συμπερίληψη της 
«17 Νοέμβρη» στον επανεκδοθέντα κατάλογο. Σε 
οποιαδήποτε περύπταχτη, ο κ. Μπάουτσερ επανέλα- 
βε πως «για τη " 17 Νοέμβρη" χρειάζεται να ξέρου
με σίγουρα πως έχουν σταματήσει τη δραστηριότη-

τά τους και συνήθως περιμένουμε για ένα διάστημα 
περίπου δύο ετών». Εξάλλου. πρόσθεσε ο κ. Μπά
ουτσερ, «συνεχίζεται η δίκη της " 17 Νοέμβρη"», συ- 
μπληροινοντας την αμερικανι κή επιχειρηματολογία.

Νωρίτερα, η Αθήνα είχε ζητήσει επισήμως. διά 
του πρεσβευτή στην Ουάσιγκτον κ. Σαββαΐδη. τη 
«διόρθιικιη» του αμερικανικού καταλόγου για τις 
τρομοκρατικές οργανιίχιεις. σε ο.τι αφορά τη 17Ν.

Σύμφωνα με τον εκπρόσωπο του υπουργείου 
Εξωτερικών, η κυβέρνηση ζήτησε να συ)ΐπληρωθεί 
η αμερικανική έκθεση με τα πραγματικά περιστατι
κά για τη 17Ν. σύμφωνα με τα οποία τα μέλη της έ
χουν συλληφθεί και βρίσκονται σε δίκη. Ανάλογη ε
νέργεια έγινε και προς τι,ν αμερικανική πρεσβεία 
στην Αθήνα.
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